
 

 

Møde: Bestyrelsesmøde, Viborg Rideklub 
 
 
Sted: Viborg Rideklub 
 
Dato: Den 7 oktober  2024 kl. 19.00 
 
Deltagere: Bruno Simonsen, Ingelise Christensen, Bo Poulsen, Niels 
Henrik Christensen, Lone Svenstrup Jensen, Gitte Krogh, Ketil Sørensen(afbud), 
Christian Schou, Michael Ambrosius, Grethe Hassing  
 
 
 
Næste møde: Den 4. november Sted: Viborg Rideklub 
 
 
 
Referent: Lone Svenstrup 
 
 
1. Økonomi 

Lone er ved at udarbejde et gældsbrev vedr. den gæld vi har til Bruno. 
På næste møde skal det drøftes hvad vi stiller op i forhold til de 300.000 kr. vi 
har fået fra DGI. 

 
2. Orientering fra daglig leder 

 
Økonomi, herunder status på bemandingssituationen, opstaldning,           
Undervisning Og beholdning af elevdyr. 
Stald/bygninger/foder. 
Elevafdeling 
Personale 
Andet 
 
Niels redegjorde for ændringer i personalesammensætningen. 
Der er planlagt en ”inspirationsuge” efter efterårsferien, hvor de forskellige 
undervisere rokerer. 
Konrad er solgt som selskabshest og Shadow skal også sælges. 
De 2 nye er i optræning. 
 

3. Opfølgning  
 
Penge for Mødding – Niels er i dialog med Risgården og laver en be-
regning på, om det bedre kan betale sig at fortsætte nuværende ord-
ning, da vi vil skulle betale containerleje, hvis vi skal have betaling for 
møddingen. 
 



 

 

Møbler i Cafeteriet 
Vi er tilmeldt ordningen hos Holmriis, hvor man kan få brugte møbler gra-
tis. 
 

4. Henvendelse fra Ridefys. 
 Vi har fået en henvendelse fra en ridefysioterapeut som gerne vil indgå et samar-

bejde. Vi har tidligere regnet på udgiften ved opstart, og det kan ikke svare sig. 
Lone sender et pænt afslag. 

 
5. Evaluering af Daniel Bachmann arrangement 

Der var enighed om at arrangementet var en stor succes. Der blev drøftet om vi 
fremover skal planlægge samme type arrangement 1. lørdag i oktober fremadret-
tet – det vil give god tid til at overveje emne og hvem der skal bookes. 

 
6. Ridenetværksmøde - Evaluering af tilskudsmodel 

Der har været netværksmøde i Idrætsrådet, hvor tilskudsmodellen blev drøftet. 
Bestyrelsen har fået udleveret referatet til gennemgang inden næste møde, hvor 
vi skal tage stilling til hvad vi vil svare tilbage til Idrætsrådet. 

 
7. DRF - Ekstraordinært Repræsentantskabsmøde 

Vi har fået tilsendt forskellige forslag til en indstilling til ønske om et ekstraordi-
nært repræsentantskabsmøde i forlængelse af den megen uro i rideforbundets 
bestyrelse. 
Der var enighed om, at vi tiltræder det forslag vi har fået fra distrikt 11/13 med 
den tilføjelse til dagsordenen, at nuværende suppleanter indtræder på evt. va-
kante pladser, og at det er nye suppleanter der i så fald skal vælges. 
Christian udfylder skemaet og sender det til de angivne mailadresser hurtigst 
muligt. 

 
8. ZSSE kåring 19/10 

Lone kontakter ZSSE for program og hvor mange bokse de skal bruge, så det 
kan blive planlagt. 

 
9. Distriksstævne 25. – 27. oktober 
 Bruno stillede forslag om forhøjede doteringer i 2 klasser. Han finder ud af, om vi 

kan skaffe sponsorer, og i så fald vil Lone få ændret doteringerne og overskrif-
terne i propositionerne samt lave reklame for stævnet. 

 
10. Orientering fra udvalg 
 

Stævneudvalg: Gitte – cafeteriet bliver fremadrettet drevet af stævneud-
valget med hjælp fra Vibeke. 
Cafeterieudvalg: Christian – Der er kun bestyrelsesrepræsentanterne til-
bage i udvalget, så forslag modtages, hvilket resulterede i ovenstående. 
Udvalg til indkøb af foder, halm, wrap o.l.: Bo og Bruno – Der er indkøbt 
foderkridt som gives til de heste der får tynd mave af wrappen. 



 

 

Bygnings- og vedligeholdelsesudvalg: Bruno og Michael – Vi har tilbud 
på belysning på p-pladsen. Umiddelbart har vi ikke pengene, men Bruno 
vil undersøge, om der er mulighed for tilskud. 
Ponyudvalg: Lone – Der er planlagt julestævne 
Sponsorudvalg: Ingelise og Ketil – Vi har fået afslag på A. P. Møller Fon-
den 
Kommunikationsudvalg: Udvalget er nedlagt 
Sportsudvalg: Intet nyt 
Skovudvalg: Intet nyt 

 
11. Eventuelt 

Lone er tilmeldt et gratis kursus ”Tips og værktøjer til at gøre din for-
ening bedre på sociale medier” den 28/10 kl. 16.30-18.30. Kontakt Lone 
hvis du har lyst til at være med. 
 
Der blev stillet forslag om at lave et arrangement a la Bachmann med en 
springrytter.  


